


CLASSIC DRIVER



1956 Jaguar XK 140 - DHC

DHC

Price	USD 185 371 EUR 168 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1956	Interior colour	Other
Gearbox	Manual	Condition	Used
Drivetrain	2wd	Location	
		Fuel type	Petrol
		Exterior colour	Blue
		Car type	Convertible / Roadster

Description

Der Jaguar XK 140 ist ein leistungsstarker zweisitziger Sportwagen, von dem zwischen 1954 und 1957 insgesamt 3.350 Exemplare produziert wurden. Er ist der Nachfolger des 1948 vorgestellten Jaguar XK 120.

Der hier vorgestellte Jaguar XK 140 wurde aus den USA reimportiert und 2002/03 von einem Markenspezialisten in Deutschland ?frame-off? restauriert. Zahlreiche Fotos und dokumentieren die aufwendigen Arbeiten an diesem schönen Drop Head Coupé. Im Zuge der Restaurierung wurde die Technik für eine sportliche sowie zuverlässige Fahrweise optimiert. Der Wagen befindet sich seit Restaurierung in einer Hand, wurde seitdem regelmäßig gewartet und nur behutsam genutzt. Ein Jaguar Heritage-Zertifikat ist vorhanden. Das Fahrzeug überzeugt durch eine wunderschöne Farbkombination, seinen herausragenden Zustand und fantastische Fahreigenschaften.

The Jaguar XK 140 is a high performance two-seater sports car and the successor of the XK 120. Production started in 1954 and until 1957 a total of 3,350 examples were produced.

The Jaguar XK 140 presented here was reimported from the US and fully 'frame-off' restored by a Jaguar specialist in Germany in 2002/03. Numerous photos are available documenting the extensive work done to this beautiful Drop Head Coupe. During restoration the mechanics were improved for sportive and reliable driving. The car is with one careful owner since and was serviced regularly. A Jaguar Heritage Certificate is on hand. This is really a great XK 140 DHC with a wonderful colour combination, in outstanding condition and with fantastic driving characteristics! LHD

Thiesen Hamburg GmbH



Griegstr. 73

22763Hamburg

Germany

Phone +49-404503430

Fax +49-4045034330

<http://www.thiesen-automobile.com>

<https://www.classicdriver.com/en/car/jaguar/xk-140/1956/679805>

© Classic Driver. All rights reserved.